



Horizon International School



Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start on Wednesday, 17/11/2021, on a daily basis at 7 am. (accordi the sent test schedule)

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence is prohibited during the final exams, be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
4. Students must use blue pens only. **Pencils are not allowed.**
5. Students must wear the school uniform during the test days.
6. Starting from 17/11/2021, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, **so kindly pick up your children on time.**
7. The Second Term will commence on Sunday, December 5, 2021.

Online Tests	Onsite Tests
for unvaccinated students due to health reasons (A formal proof should be submitted before 11/11/2021.)	for fully vaccinated 12-year –old students and above
for students who are less than 12 year-old	
For students who are not fully vaccinated (with a deduction on the conduct mark)	

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية ستبدأ من يوم الاربعاء الموافق 2021/11/17؛ سيبدأ الاختبار من الساعة 7:00 صباحاً. (طبقاً لجدول الاختبارات)

نرجو الالتزام بما يلي :-

- 1 - يمنع منعا باتا الغياب خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم اعادة اي اختبار الا بموافقة ادارة التعليم .
- 2 - خروج الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- 3 - إحضار الأدوات المدرسية .
- 4 - يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص).
- 5 - يلزم الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- 6 - المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.
- 7 - أول يوم للفصل الدراسي الثاني هو الأحد 5 ديسمبر 2021.

الاختبار عن بعد	الاختبار حضوريا
لغير المحصنين لاسباب صحية(مع تقديم ما يثبت ذلك قبل تاريخ 2021/11/11).	للمحصنين جرعتين فوق 12 عاماً
الطلاب والطالبات اقل من 12 عاماً.	
الطلاب والطالبات الذين لم يستكملوا الجرعتين مع حسم درجة المواظبة	

In case of any technical problems, kindly contact the IT department.

0568208126	0597076838	0580472646
------------	------------	------------



Horizon International School



To: Grade (7) - Girls Section Test Type: paper and pen (onsite)
From: Administration
Subject: Final Exam Requirements Term (1)

Date	Time	Subject	Requirements
Wednesday 17/11/2021	7:00 a.m TO 9:00 a.m	Math	Unit: 3 Module 6 : Expressions and Equations L1: Algebraic Expressions L2: One Step Equations with Rational Coefficients L3: Writing Two-Step Equations L4: Solving Two-Step Equations Unit: 4 Module 9 : Circumference , Area , and Volume L1: Circumference L2: Area of Circles L3: Area of Composite Figures L4: Solving Surface Area Problems L5: Solving Volume Problems
Thursday 18/11/2021	7:00 a.m TO 9:00 a.m	Biology	U1 L3 Cell Structure and Function U1 L4 Levels of Cellular Organization U1 L5 Homeostasis and Cell Processes
	9:00 a.m TO 10:00 a.m	العلوم الإسلامية	التوحيد: فضل التوحيد ص24 تحقيق التوحيد ص29 حديث: شكر الله باحترام النعم ص168 الفقه: أحكام النجاسة ص216 أحكام قضاء الحاجة ص222
Sunday 21/11/2021	7:00 a.m TO 9:00 a.m	Physics	Ch.11-Sec.3: Motion and Force. Ch.12-Sec.1: Newton's First and Second Laws. Ch.12-Sec.2: Gravity.
	9:00 a.m TO 10:00 a.m	اجتماعيات	درس الجوانب الاقتصادية في الحضارة الإسلامية ص ٣٨ درس المجموعة الشمسية ص ٤٦ درس شكل الأرض ص ٥١ درس خطوط الطول ودوائر العرض ص ٥٤
Monday 22/11/2021	7:00 a.m TO 9:30 a.m	English	Literature : Collection (2) 1. Drama :Sorry Wrong Number Collection (2) 2. Folktale : The People Could Fly 3. Unseen passage Read the selections+ study their (Guiding questions) & (Analyze the text questions)+ learn the new vocabulary + study the notes in your copybook + learn the literary and the reading skills of the selections Grammar : Module (5) "Adjective Phrase " Pgs.50-51 – "Adverb Phrase" Pgs.52-53 Module (5) "participial Phrase " Pgs. 57-58 – "Infinitive Phrase" Pgs. 59-60 Vocabulary Part 1: Lesson (7-8-9-10) Pgs.27-42 Part 1: Lesson (8) The pronunciation (sound) and structure(syllables) Part 2: Lesson (5) Pgs.133-134 Part 4: Lesson (5) Pgs.191-194
Tuesday 23/11/2021	7:00 a.m TO 9:00 a.m	اللغة العربية	الأفعال الناسخة كان وأخواتها صفحة ١٠٥ إلى ١١١ النص الشعري إمام العلم والرأي المجلي صفحة ١٤٧ إلى ١٥١ الأسلوب اللغوي الاستفهام صفحة ١١٢ إلى ١١٤ الصنف اللغوي المفرد صفحة ١٠٢ إلى ١٠٤ نص الانطلاق محمد خاتم المرسلين صفحة ٩٠ إلى ١٠١
Wednesday 24/11/2021	7:00 a.m TO 9:00 a.m	Chemistry	Ch.2-Sec.2: Properties of Matter Ch.2-Sec.3: Changes of Matter. Ch.3-Sec.1: Matter and Energy.
Thursday 25/11/2021	7:00 a.m TO 8:00 a.m	Social Studies	Unit 2 (Lessons 1-2-3-4)